
Z á p i s n i c a    č . 4/2012 
zo zasadnutia Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári, ktoré sa uskutočnilo 

dňa 02.05.2012 v priestoroch Mestského úradu v Poltári 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

   1. Otvorenie zasadnutia  

   2. Súťaže: Sme tvoriví, Miss bábika  

   3. Oceňovanie žiakov za vzornú reprezentáciu mesta  

   4. Rozlúčka s predškolákmi 

   5. Informácie o výsledkoch výberového konania MŠ Kanadská 

   6. Aktuálne informácie Spoločného školského úradu  

   7. Diskusia 

   8. Záver   

 

 1. Otvorenie zasadnutia  
Zasadnutie Komisie pre školstvo pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári (ďalej KŠ) 

otvorila a prítomných členov privítala  predsedníčka KŠ Mgr. Martina Brisudová. 

Oboznámila prítomných s programom zasadnutia a zároveň ospravedlnila neprítomnosť Ing. 

Márie Pribilincovej, zástupkyni SŠÚ. Ďalej uviedla, že najbližšie zasadnutie KŠ bude dňa 

07.05.2012 (t. j. v pondelok), o 14.00 hod. v priestoroch Mestského úradu v Poltári. Prvým 

bodom zasadnutia bude porada s riaditeľmi škôl ohľadom usporiadania podujatia Envirofilm 

2012.  

 

 2.  Súťaže: Sme tvoriví, Miss bábika  

 Zapisovateľka KŠ Aneta Melicherová oboznámila prítomných členov s čerpaním 

finančných prostriedkov KŠ za I. štvrťrok 2012. Celkový rozpočet KŠ na rok 2012 

predstavuje sumu vo výške 1 700,- €.   Čerpanie finančných prostriedkov bolo nasledovné: 

- „Rozprávková noc“, ZŠ Školská  – čerpanie    50,-   € , 

- oslavy Dňa učiteľov    – čerpanie  143,38 €. 

Konečný zostatok k 31.03.2012 predstavuje sumu  1 506,62 €. 

 

V rámci súťaže Sme tvoriví sa členovia komisie uzniesli na vyčlenení finančných 

prostriedkov vo výške 150 €, ktoré budú použité na zakúpenie odmien pre zúčastnené  školy. 

 Ing. Pribilincová požiadala o vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu KŠ na 

usporiadanie súťaže Miss bábika, ktorá sa uskutoční v predpokladanom termíne 08. – 11. júna 

2012 v priestoroch Kultúrneho domu v Poltári.  

 

Kto je za to, aby Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári schválila vyčlenenie finančných 

prostriedkov vo výške 150 € na usporiadanie súťaže Sme tvoriví v rámci Envirofilmu 

2012, ktorá sa uskutoční v dňoch 14. – 19. mája 2012? 

Hlasovanie 

Za: 8  Proti: -   Zdržali sa: - 

 

 

 

 



Kto je za to, aby Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári schválila vyčlenenie finančných 

prostriedkov vo výške 50 € na usporiadanie súťaže „Miss bábika“? 

Hlasovanie 

Za: 8  Proti: -   Zdržali sa: - 

 

 3. Oceňovanie žiakov za vzornú reprezentáciu mesta    

 Predsedníčka komisie upozornila prítomných členov, že v minulom roku v rámci 

organizácie uvedenej akcie boli ohlasy ohľadom počtu ocenených žiakov, ktoré bude potrebné 

tento rok upraviť. Členovia KŠ sa uzniesli, aby zo základných škôl a zo ZUŠ bolo ocenených 

maximálne 6 žiakov, z MŠ Sklárska max. 3 deti a MŠ Kanadská max. 2 deti. Do budúceho 

zasadnutia KŠ bude potrebné zistiť počet ocenených volejbalistiek, zaobstarať zoznamy 

ocenených detí a žiakov do stanoveného termínu, ceny prezentačných predmetov a 

následne stanoviť výšku finančných prostriedkov na zakúpenie odmien.      

 

Kto je za to, aby Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári schválila maximálny počet 

ocenených detí a žiakov v rámci organizovania podujatia – oceňovanie detí a žiakov za 

vzornú reprezentáciu mesta Poltár nasledovne: 

a/ základné školy v Poltári a Základná umelecká škola v Poltári maximálny počet 

ocenených – 6 žiakov 

b/ Materská škola Sklárska maximálny počet ocenených – 3 deti 

c/ Materská škola Kanadská maximálny počet ocenených – 2 deti  

Hlasovanie 

Za: 8  Proti: -   Zdržali sa: - 

  

4. Rozlúčka s predškolákmi  
 Do najbližšieho zasadnutia KŠ bude potrebné spresniť počty predškolákov a zistiť, 

čím boli deti zo strany mesta v minulom roku obdarované. Informácie ohľadom počtu detí 

a organizačného zabezpečenia súťaží Miss bábika, rozlúčka s predškolákmi a oceňovanie detí 

a žiakov za vzornú reprezentáciu mesta navrhli členovia komisie pre školstvo uložiť 

pracovníčke SŠÚ v Poltári.  

  

Kto je za to, aby Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári uložila zástupkyni Spoločného 

školského úradu v Poltári organizačne zabezpečiť podujatia – Miss bábika, rozlúčka 

s predškolákmi, oceňovanie detí a žiakov za vzornú reprezentáciu mesta Poltár. 

Hlasovanie 

Za: 8  Proti: -   Zdržali sa: - 

 

5. Informácie o výsledkoch výberového konania MŠ Kanadská  
 Prítomných členov o priebehu a výsledkoch výberového konania na funkciu riaditeľky 

MŠ Kanadská oboznámila pani Elena Slavkovská.  

 

 6. Aktuálne informácie Spoločného školského úradu 
 Nakoľko sa zasadnutia KŠ Ing. Mária Pribilincová nezúčastnila, predsedníčka KŠ 

Mgr. Martina Brisudová prekladá uvedený bod na najbližšie zasadnutie KŠ. 

 

 7. Diskusia  

 Predsedníčka KŠ Mgr. Martina Brisudová oboznámila prítomných členov 

s programom pripravovanej akcie Envirofilm 2012. Uviedla, že na najbližšie zasadnutie KŠ 

budú pozvaní riaditelia škôl, s ktorými sa priebeh uvedenej akcie podrobnejšie prerokuje. 

Ďalej uviedla, že bude potrebné pripraviť prezentáciu mesta Poltár v PowerPointovej verzii, 



ktorá by sa v rámci Envirofilmu 2012 premietala všetkým pozvaným hosťom festivalu 

a občanom Poltára. 

Prítomní členovia KŠ odporučili, aby uvedenú prezentáciu v PowerPointovej verzii 

pripravil zástupca ZŠ Slobody – PaedDr. Peter Kostka.    

  

Ďalej predsedníčka KŠ Mgr. Martina Brisudová uviedla, že v zmysle plánu činnosti 

komisie na rok 2012 bola v mesiaci máj plánovaná akcia – výstava, tvorivé dielne 

ŠÚPOLIENKY pri príležitosti Dňa matiek. Navrhla, aby sa uvedená akcia uskutočnila 

v rámci osláv Dní mesta Poltár. Prítomní členovia KŠ s uvedeným návrhom súhlasili.  

 

 Elena Slavkovská sa informovala ohľadom inštalácie vystavovaných fotografií počas 

Envirofilmu a poukázala na skutočnosť, že k dispozícii je len 5 výstavných panelov. Tiež 

konštatovala, že výstavu bude potrebné inštalovať v časovom predstihu.  

  

Vlasta Kojnoková uviedla, či by bolo možné zapožičať panely zo ZUŠ a zároveň 

požiadať ZUŠ o nainštalovanie výstavy.  Ďalej sa informovala ohľadom fungovania 

materských škôl počas prázdnin, nakoľko o uvedenej skutočnosti budú chcieť byť rodičia na 

najbližšom rodičovskom združení informovaní. Poukázala na skutočnosť, že  počas prázdnin 

môžu MŠ navštevovať aj predškoláci. 

  

V rámci diskusie členovia komisie pre školstvo schválili nasledujúce zasadnutie 

komisie za verejné.  

 

Prijaté uznesenia: 

 

Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári na svojom zasadnutí dňa 02.05.2012 

prijala po prerokovaní Uznesenie Komisie pre školstvo č. 09/2012, v ktorom schvaľuje 

vyčlenenie finančných prostriedkov vo výške 150 € na usporiadanie súťaže Sme tvoriví 

v rámci Envirofilmu 2012, ktorá sa uskutoční v dňoch 14. – 19. mája 2012. Finančné 

prostriedky budú použité  na zabezpečenie akcie a zakúpenie odmien pre školy, ktoré sa 

zúčastnia súťaže „Sme tvoriví“. 

 

Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári na svojom zasadnutí dňa 02.05.2012 

prijala po prerokovaní Uznesenie Komisie pre školstvo č. 10/2012, v ktorom schvaľuje 

vyčlenenie finančných prostriedkov vo výške 50 € na usporiadanie súťaže Miss bábika. 

Príspevok bude určený na obstaranie cien, sladkostí, občerstvenia a kancelárskeho 

materiálu.  

 

Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári na svojom zasadnutí dňa 02.05.2012 

prijala po prerokovaní Uznesenie Komisie pre školstvo č. 11/2012, v ktorom schvaľuje 

maximálny počet ocenených detí a žiakov v rámci organizovania podujatia – oceňovanie 

detí a žiakov za vzornú reprezentáciu mesta Poltár nasledovne: 

a/ základné školy v Poltári a Základná umelecká škola v Poltári maximálny počet   

    ocenených – 6 žiakov 

b/ Materská škola Sklárska -  maximálny počet ocenených – 3 deti 

c/ Materská škola Kanadská -  maximálny počet ocenených – 2 deti 

 

 

 



Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári na svojom zasadnutí dňa 02.05.2012 

prijala po prerokovaní Uznesenie Komisie pre školstvo č. 12/2012, v ktorom ukladá 

zástupkyni Spoločného školského úradu v Poltári organizačne zabezpečiť podujatia – 

Miss bábika, rozlúčka s predškolákmi, oceňovanie detí a žiakov za vzornú reprezentáciu 

mesta Poltár. 

 

8. Záver   

 Zasadnutie Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári ukončila predsedníčka komisie 

Mgr. Martina Brisudová, ktorá sa všetkým prítomným poďakovala za účasť.  

 

 
V Poltári, dňa 03.05.2012 

Zapísala: Bc. Aneta Melicherová 

 

 

 

 

 

       Mgr. Martina Brisudová, v. r. 
             predsedníčka komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


